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Josep Estapé, alcalde actual 
«Ni s'ha parat ni es parará res» 

Com han organitzat al seva 
actuació al llarg d'aquests quatre 
mesos? 

Hemestatpreparant-nosd'ençàque 
vam presentar la moció de censura. En 
aquests nnoments estem executant el 
que teníem previst I elaborarem el 
pressupost per l'any 99 en el qual es 
veuran totes les modificaclons i la línia 
d'actuacló que volem seguir. 

Quins projectes s'han proposât 
executar? 

En principi, en qüestió d'inversions, 
les prioritats que liem establert són les 
següents: en el terreny esportiu, 
potenciar la zona esportiva (la pastilla 
que queda entre les Mimoses i la zona 
del Pía parcial) on ja s'hi està préparant 
l'expropiació dels terrenys. Sobre ells 
hem fet un estudi en el quai hem pogut 
comprovar que en aquesta zona s'hi 
havien previst fertota una sèrie de coses 
que evidentment no hi caben: 
poliesportiu, el camp de fútbol, les 
piscines,... són massas coses. La 
nostra intenció, com a pia immédiat, 
és tirar endavant el projecte de les 
piscines i el camp de fútbol. Altres 
inversions se sitúen en el terreny 
cultural, com és el cas del centre civic, 
projecte que tampoc pensem deixar 
de banda. I entre d'altres coses, també 
volem engegar el projecte d'una 
televisió local. 

Hi ha un nombre d'inversions 
considerable paralitzades queforen 
iniciativa de l'anterior equip de 
govern. Quines pensen tirar 
endavant? 

La nostra finalitat no és eliminar les 
inversions pensades per l'anteriorequip 
de govern. Les pensades amb una 
intenció semblant a la nostra serán 
respectades i tirades endavant. En tot 
cas, ni s'ha parat ni es parará res. El 
que si que pot passar és que hi hagi 
alguna inversió proposada per 
l'anterior govern que no ens acabi de 
convèncer, no tant per la finalitat com 
per restructura. 

LI he fet aquesta pregunta 
perqué l'oposició els acusa de no 
aprovar una sèrie d'inversions que 
vostès van prometre - quan estaven 
a l'oposició- votar a favor quan 
estiguessin a l'equip de govern. 

Aqüestes mocions, si es van deixar 
sobre la taula, voi dir que algunes d'elles 
prosperaran, ja que sinó, s'hagués 

votât en contra directament. En un plaç 
immédiat es donará resposta a 
aqüestes mocions. El que no pot ser 
és que trobant-nos a l'equip de govern 
existeixi un ajuntament paral-lel que 
ens digui el que hem de fer: pretenen 
continuar amb el muntatge politic que 
ha presidit la seva linia d'actuació. 
Nosaltres farem la nostra. 

El fet d'accedir al govern sense 
l'aval de cap partit politic els ha 
suposatdificultats? 

Cap. Jo no he tingut problèmes 
amb cap partit: em vaig donar de baixa 
ta dos anys de Convergència, però 
d'una manera pactada i no traumàtica. 
En general, penso que eis partits 
politics han d'estar al servei del poblé, 
recolzant, assessorant, no 
perjudicant. Personalment, penso que 
la Nova Majoria Democràtica pot 
caminar perfectament sense partits 
perqué les ajudes que podem obtenir 
per part d'aquests no són tan 
importants i necessàries a nivell 
municipal. En aquest sentit, oree en la 
importància que adquirirán en un futur 
les llistes de grups independents. 

Quina cohesió interna presenta 
el seu equip de govern a Testar format 
per persones que procedeixen de 
sectors politics diferents? 

S'ha creat una estructura de set 
persones que encapçalen set 
regidories, les quals mantenen un 
contacte directe amb mi. Un cop a la 
setmana en reunim per discutir les 
diverses qüestions que afecten al 
municipi. La Nova Majoria 
Democràtica està composta per 
persones amb força experiència a 
nivell municipal. No hi haurà cap 
problema. 

Com han trobat l'Ajuntament? 
Normal. A nivell dels treballadors 

actuals, es produirà una continuació 
de la seva feina. Però una de les 
sorpreses desagradables amb la 
qual hem topat és l'estat lamentable 
amb el qual es troba l'Arxiu Municipal. 

Com creu que està assimilant la 
ciutadania el canvi de govern? 

La ciutadania està assimilant el 
canvi segons la informació que fins 
ara li ha arribat. Durant aquests mesos 
pensem elaborar uns informatius on 
explicarem la nostra manera de ser. 
Hem vist que arrel de la presentació 
de la moció de censura s'ha produit 

molta tergiversació, molta pressió, 
molt dir coses que no són i en concret 
hem fet un estudi sobre un dels 
arguments a favor que argumentaven 
per no convocar el pie de la moció de 
censura: posseir 1300 signatures en 
contra de la moció. Ni són en realitat 
1300 signatures, ni tothom que signa 
és de la Roca; alguns dels signats 
són menors d'edat i d'altres han estât 
pressionats. 

Se sent recolzat pel pöble de la 
Roca? 

Si. Des que estic a l'alcaldia força 
gent m'ha mostrat el seu suport. 

Amb quins objectius es 
presentaran a les properes 
eleccions municipals? 

Hem decidit ja el que farem, tot i 
que no ho volem manifestar 
públicament encara. 

Els mitjans de comunicació han 
reflectit correctament eis fets 
succeïts des de la presentació de la 
moció de censura? 

Tant els partits politics com els 
mitjans de comunicació tenen gran 
poder. El muntatge mediàtic que s'ha 
instaurât en aquests darrers mesos 
és obra dels sectors comerciáis dels 
partits, que s'encarreguen de difondre 
informacions molt marcades. Quan 
mires qui ha escrit, crees comentaris 
de fons, t'adones que han estât escrits 
per persones que pertanyen aun partit 
i que cobren d'eli. En definitiva, no 
tenen credibilitat. 

Isabel Pérez 
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